



## Sip - 1



Hello world, thank you so much for tuning in. This is your host Ibrahim accompanied by my angry buddy, Joe.

مرحبًا بالجميع ، شكرًا جزيلاً على المتابعة. هذا هو مضيفكم إبراهيم برفقة صديقي الغاضب ، جو.

Ugh, this again...

آه - هذا مرة اخرى (انت بردو تاني؟)



Oh c'mon, it's not like you got somewhere else to be. Plus they really like seeing you get "roasted".

بريك (ما خلاص بقى) - ليس الامر وكأنه لديك مكان اخر تذهب اليه - بالاضافة - انهم يحبون رؤيتك وانت تهان.



Alright alright. In today's episode I'll answer a bunch of your questions rapid-fire style.

حسناً حسناً. في حلقة اليوم سأجيب على مجموعة من أسئلتكم بأسلوب إطلاق النار السريع.



First question says: can you recommend some English must-read books?

السؤال الأول يقول: هل يمكنك أن توصي ببعض الكتب الإنجليزية التي يجب قراءتها؟



Well...yes, yes I can. Next question says...

حسناً... نعم - نعم يمكنني - السؤال التالي يقول...

What the frog?

ماذا بحق اللعنة؟



Joe, I was just kidding, wasn't it obvious?

جو - كنت امزح - الم يكن هذا واضحاً؟

Just answer the darn question, will you?

فقط اجب عن السؤال اللعين, هلا فعلت؟





Aight, cool. Let's see.

حسنًا، رائع - لنرى.



I really like 1984 by George Orwell. It explains a lot of what the world is going through right now.

انا حقا احب كتاب 1984 ل جورج اوريل - انه يشرح الكثير مما يمر به العالم الان.



You can also try. The art of war by SunZi. What a brilliant book!

يمكنك ايضا تجربة (فن الحرب) ل سن تزي - ياله من كتاب رائع.



And if you would like to examine the western notion of what a woman is and how women are treated, I recommend, "The second sex" by Simone de Beauvoir.

واذا كنت تحب ان تفحص المفهوم الغربي عن كينونة المرأة وكيف يتم معاملتها. انا انصحك بكتاب (الجنس الثاني) ل سيمون دي بوفوار.



Currently, I'm reading a book about anti-gravity, it's impossible to put down...

حاليا، انا اقرأ كتاب عن مضادات الجاذبية، انه من المستحيل ان اضعه.

Are you serious?

هل انت جاد؟



Well, yes, Joe. That's how anti-gravity works.

نعم يا جو. هذه طريقة عمل مضادات الجاذبية.

Hahaha, you're so funny. You almost gave me a heart attack.

هاهاها - انت مضحك. كنت على وشك ان تصيبني بازمة قلبية.



Happy to oblige 😊. Do you believe in gravity, Joe?

سعيد لخدمتك 😊. هل تؤمن بالجاذبية يا جو؟



I don't wanna talk about it. Just get this over with. I ain't in no mood to discuss Gravity, flat earth, crypto currency, anti-christ or any of what people like you waste their time arguing about.

لا اريد الحديث عنها. فقط انتهي من هذا الامر. لن اناقش الجاذبية. سطحية الارض، العملات الرقمية، المسيح الدجال ولا اي من ذلك.



Cheese and rice, somebody woke up on the wrong side of the bed!

يا إلهي - شخص ما استيقظ على الجانب الخاطئ من السرير.

Whatever, man. I'm tired of being here although I'm the star of the show. Let's just call it a day.

ماعلينا يا اخي - انا سئمت من وجودي هنا بالرغم من اني نجم العرض - دعنا ننهي الامر



Well, I don't think you're the star of the show, Joe. You are merely the result of my creation.

حسنا، لا اظن انك نجم العرض يا جو - انت مجرد نتيجة لما صنعت.



The idea of you was conceived in a coffee shop while I was waiting for a friend.

ولدت فكرتك في مقهى اثناء انتظاري لاجد الاصدقاء.



But I like you Joe, I really do. And before we end this episode, is it ok to tell them what the next episode will be about?

ولكني احبك يا جو - حقا - وقبل ان تنهي الحلقة، هل من الممكن ان نخبرهم عن موضوع الحلقة القادمة؟

Why on earth would you do that? Are you a big fan of Tom Holland?

لماذا يعني قد تفعل ذلك؟ هل انت من محبين "توم هولاند"؟



Tom Holland! The Spider Man guy? Why would I be... What's that got to do with... oh, I get it. Because he is such a spoiler, eh?

توم هولاند؟ الفتى الذي لعب دور الرجل العنكبوت؟ لماذا قد اكون... ما علاقة هذا ب... او - فهمت هذا لانه مفشي للاسرار - اليس كذلك؟



You came up with that on your own?

توصلت الى هذا بنفسك؟



Yup, I believe I did. So, regarding telling them about the next episode, that's definitely a no-go?

نعم. ان اني فعلت. اذن بالنسبة الى اخبارهم عن الحلقة القادمة. بالتأكيد ليس لدينا الاذن؟

Did I stutter?

كل كنت اتهمته؟



You know I can just smash you, right? You'd better behave little buddy. Check yourself.

انت تعلم انه يمكنني ان احطمك, اليس كذلك؟ يستحسن ان تحسن سلوكك - تحكم بنفسك.

You can smash me alright, but you ain't gonna find no replacement for me. There's no one better, there's no one greater.

يمكنك تحطيمي بالفعل, ولكن لن تجد من يحل مكاني. لا يوجد شخص افضل ولا يوجد شخص اعظم.



Are you doing a black voice? Alright, next episode guys will be... Ouch, son of a gun that's hot.

هل تقلد الصوت الافريقي؟ حسنا - الحلقة التالية يا رفاق ستكون... اه - يابن ال... هذا ساخن.

Joe rules, so long suckers.

چو يتحكم. اراكم لاحقا أيها الساذج.





## Blip - 1

### Roast = Bake = Grill

If you roast somebody, you insult them in a funny way

إذا كنت تشوي شخصًا ما، فإنك تهينه بطريقة مضحكة

- **Roasted** chicken.

دجاج مشوي.

- There's a difference in taste between medium and dark **roast** coffee.

هناك فرق في المذاق بين القهوة المحمصة المتوسطة والداكنة.

### (Rapid / Quick) fire

طلقات سريعة (يتكلم بسرعة مثل سرعة طلقات الرشاش)

### What the frog? = What the f\*\*k

للتعبير عن الاستغراب ولكن بطريقة مهذبة

### Cheese and rice = Jesus Christ

للتعبير عن الاستغراب

### To wake up on the wrong side of the bed!

ان تستيقظ من النوم ومزاجك متعكر

### Did I stutter?

هل أتلعثم؟ (أسلوب فظ وخشن يقال لشخص لا يفهم كلامك المبسط)



**Sucker = gullible**

ساذج

**So long suckers = Good bye suckers**

تستخدم للمحبة والود بين الأصدقاء والمعارف (للسخرية)  
أو تستخدم للخداع (استخدام غير وقح)

• **So long suckers.**

مع السلامة يا مغفلين.

• **So long suckers.**

مع السلامة يا ساذجين (ضحكت عليكوا).

**Call it a day**

To stop doing something  
لتتوقف عن فعل شيء ما

• A: I am bored of work.

اشعر بالملل من العمل.

B: Let's **call it a day.**

يكفي العمل اليوم (كفاية شغل لحد كده النهارده بقی).

